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20 · FUTBOL.CAT FASE D’ASCENS A 2a A 

avid Miguélez (Gi-
jón, 5-5-1981) va
fer un pas enrere
l’estiu passat dei-
xant la 2a A però

en la seva ment hi havia tornar
ben ràpid a la categoria de plata
del futbol estatal. La trucada
d’un històric com el Racing va
fer que no es pensés massa dei-
xar l’Alcorcón i firmar pel club
de Santander. Després d’un
curs ple de problemes institu-
cionals, les aigües s’han calmat
a la capital de Cantàbria i Mi-
guélez té molt clar que l’ascens i
el retorn a la 2a A són a les seves
mans. Tot i això, també sap que
el Llagostera no els posarà les
coses gens fàcils.

Després de jugar l’anada, el Lla-
gostera era el rival que esperà-
veu?
Sí, sobretot en el partit a Llagos-
tera, crec que érem conscients
que jugarien de la manera que
ho van fer: penjant moltes pilo-
tes a l’àrea i creant molt de pe-
rill en l’estratègia i en les sego-
nes jugades. Ho vam aconseguir
aturar i imagino que en la tor-
nada canviaran coses i l’estil de
joc. Segur que ens ensenyaran
altres armes, em van semblar
un molt bon equip.

El 0-0 s’ha considerat un bon
resultat?
Sabíem que molts pocs equips
havien guanyat a Llagostera,
crec que només un, i ara en
perspectiva crec que qualsevol
equip firmaria a principi de curs
haver de guanyar un partit a ca-
sa per pujar a la 2a A. Això és el
que tenim al davant, per tant
s’ha de considerar el 0-0 de
l’anada un bon resultat. No és
excel·lent, és clar, perquè hem
de guanyar, però confiem molt
en el nostre joc a casa.

Van resistir en un camp molt
petit. Ara, El Sardinero se li pot
fer gran al Llagostera?
No, jo crec que el Llagostera té
bons jugadors per practicar un
bon futbol en un terreny de joc
gran. Potser sí que notaran les
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dimensions en el tema físic, pot
ser que hi hagi molt desgast i
que en el tram final se’ls faci
molt llarg l’enfrontament. De
jugadors de qualitat en té i això
ho han demostrat quedant pri-
mers en un grup tan complicat.
Els encarem amb molt respecte
i sabem que ens trobarem amb
un rival diferent del de l’anada.

Quin serà el plantejament?
La idea és mantenir la línia de

tota la temporada a casa i no
canviar res. Continuar amb la
intensitat que estem mostrant
en tots els partits i jugar amb
paciència. Sabem que no resol-
drem el partit en deu minuts.
Cal ser constant i, si ens mar-
quen, remuntar; i si ho fem nos-
altres, doncs anar pel segon i
controlar el joc.

No pujar seria un fracàs? Tenen
molta pressió.
Sí, ho tenim a la mà i sabem que
guanyant som a dalt. Després
de l’any tan complicat que hem
viscut, tant els jugadors com
l’afició, seria un pal molt dur no
pujar. Tenim moltes esperances
dipositades en demà però no vo-
lem pensar més enllà. Només
pensem en guanyar, i si ho fem
voldrà dir que aconseguim l’as-
cens. Hem de pensar en positiu.

En l’àmbit individual, suposo
que la intenció és tornar a la 2a

A ben ràpid? L’any passat ja hi
jugava.
Jo vaig venir amb la idea clara
de pujar i tornar a la categoria
en què estava el curs passat. Ju-
gar al Racing és un privilegi, és
un club històric en què ara tot
està anant molt bé. Per mi era
un repte important jugar amb
un club gran i pujar a la 2a A.
Tenia ganes d’afrontar-lo. Ara
tinc l’objectiu molt a prop i sé
que tinc un any més de contrac-
te, això vol dir que podria tor-
nar on era fa un any. Seria un
orgull portar el Racing a 2a A.

Igual que Tarradellas, va viure
el drama de l’ascens frustrat
amb el Sant Andreu. Té una es-
pina clava en aquest tipus d’eli-
minatòries?
Va ser un moment complicat.
S’havia aconseguit fer un gran
bloc i la majoria sabíem que si
pujàvem, continuaríem en
l’equip a 2a A. Per a molts, era el

moment de fer el salt al futbol
professional i no ho vam acon-
seguir. Jo em vaig poder treure
l’espina a l’Alcorcón però altres
companys no. Pujar a 2a A és
una cosa històrica i al llarg
d’una trajectòria no hi ha gaires
oportunitats per fer-ho.

Des de Santander, sorprèn la
història del Llagostera?
Sí, pot sorprendre pel nom i
perquè no és gaire conegut però
té molt mèrit el que estan fent.
Portar un equip a les portes de
2a A no és fàcil i ells ho han fet.
Cal valorar-ho molt i, tot i que
potser no tinguin gaire massa
social, crec que el club està fent
una gran feina.

Quin partit visualitza?
Espero un partit amb tensió
perquè hi ha molt en joc. No po-
dem cometre errors. També un
duel molt disputat, ja que tots
dos tenim molt nivell. ■

David Miguélez JUGADOR DEL RACING DE SANTANDER

“El Llagostera té nivell per
jugar bé a El Sardinero”
RESPECTE · “El terreny de joc els pot passar factura en l’apartat físic però tenen futbolistes de qualitat per fer bon joc en un
camp de grans dimensions” MOTIVACIÓ · “El meu repte és retornar un històric a la 2a A i jugar amb ells en la categoria”

G. Freixa
LLAGOSTERA

El ‘Mago’
del Narcís
Sala.
El jugador astu-
rià es va fer gran
futbolística-
ment a Catalu-
nya, i en concret
al Sant Andreu.
Miguélez va
aterrar al Narcís
Sala com un
desconegut i va
marxar després
de dues tempo-
rades per la por-
ta gran i amb
destinació a la
2a A. Més pas-
sador que gole-
jador, l’especta-
cularitat dels
pocs gols que
marca i de les
moltes passa-
des que fa li han
donat el sobre-
nom de’‘El Ma-
go’ ■ ALERTA

“Portar un club a les
portes del futbol
professional no és
fàcil i el Llagostera
ho ha fet. Això té
molt mèrit”
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